
                                                                                                                                                                 
 

Haugaland Flyklubb 

 

Referat fra styremøte 

Dato: 20.11.2023 

Sted: Klubbhuset 

Tid: 18:00 

Til stede: Thomas, Trond og Bjørn Edvard 

 

Saksliste 

 

 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 

Godkjent uten anmerkninger. 

 

2. Åpne saker 

A. Klubbhus. 

Pris fra snekker foreligger. Konsekvenser? 

Det foreliggende tilbudet anses å være alt for dyrt, og ligger langt utenfor det økonomiske 

mandatet fra årsmøtet. Muligheten for nytt klubbhus bør behandles sammen med 

seilflyklubben. Vi jobber mot fellesmøte på nyåret. Tentativ dato 02.februar. Bjørn E. 

undersøker lokaler. 

 

B. Nytt fly 

Prioritetsvurdering? 

Undersøke mulige objekter som kan være til salgs. 

 

C. Fuelanlegg 

Vi tar kontakt med Andersen Airport Service for å undersøke muligheten for å ta inn Mogas. 

 

 

 



                                                                                                                                                                 
 

D. Økonomiske støtteordninger 

  Søknadsfrister for støtteordninger starter 01.desember. Vi sender søknader til større lokale 

aktører rettet mot de tre punktene over.  

Vi tar en vurdering angående diverse årskort innen årsskifte. 

 

3. Nye saker 

A. Aktivitet, dugnad, synliggjøring etc. 

Vi tar kontakt med senterledelse Oasen og Amanda, for å undersøke muligheten for å ha 

stand der i helger/kvelder i desember. Spør Glenn-Vegard om han tar kontakt med 

sentrene. 

Ta kontakt igjen med LUD angående reklametid på skjermer i terminalbygg. 

 

4. Skole 

A. Status instruktører og elever 

En instruktør og en på gang i klubben. To elever som flyr. 

 

5. Flytrygging 

A. Flytryggings- og temakvelder, og datoer for disse 

Flytryggingskveld med tema vinterops, avholdt 14.11. To fremmøtte i tillegg til 

Flytryggingsleder. Avventer datoer for neste temakvelder. 

 

B. «Konekurs». Utsette planer i påvente av nye lokaler? 

Konekurset settes på vent inntil videre. 

 

6. Teknisk 

A. Teknisk status LN-HOG 

Fartøyet forhåpentligvis ferdig med årlig omtrent fredag 22.11. 

 

7. Annet 

NIL 

 



                                                                                                                                                                 
 

Neste styremøte 

På Teams ila desember 

 

 

 

 


